



# IL Aasguten

Respekt  
Samhold  
Trivsel

## Møtereferat hovedstyremøte: 20. august 2013

### Tilstede:

Kjell Olav Einarsve  
Stig Rønning  
Tron Vedul Tronstad  
Franck Ude  
Anne Grete Reitan

Torbjørn Nyborg  
Ingrid Torkildsen  
Lise Larsen  
Rita Almlid

**Sak 1)** Gå gjennom oppgaveliste fra forrige møtereferat.

**13-2:** Undersøke Klubben Online:

Ingenting har blitt gjort. Saken videreføres.

**13-7:** Undersøke kostnadsgrunnlag løpebane:

Ingenting gjort. Usikker hva som skal undersøkes. Mulig at idrettsforbundet kan kontaktes for å få hjelp. Saken videreføres.

**13-10:** Web-møte med redaktørene:

Web-master lover å kalle inn til møte i løpet så snart kornet er i hus. Saken videreføres.

**13-12:** Kontakte valgkomiteen:

Valgkomiteen har prøvd, men har ikke klart å komme opp med alternativ. Det er veldig vanskelig å få med folk. Kommentar om at vi kan prøve å annonsere på facebook. Leder i friidrett prøver dette. Saken avsluttes.

**13-13:** Tusenårssti – Rettslig ansvar og avklaringer:

Ingenting har blitt gjort. Saken videreføres. Undersøke rettslig ansvar rundt gapahuker og bro, i tillegg til avklare om stien er åpen for alminnelig ferdsel (offentlig område).

### **Sak 2)** Valgkomité

**Info:** Vi mangler én person i valgkomiteen. Hovedstyret fikk ansvar å finne en person. Ønsker kvinne fra østsida av Åsen.

**Forslag:** Anne Evenhus, Astrid Olaussen, Monika Ryggvik, Grete Lillenes.

Leder kontakter disse.

**Vedtak:** Godkjent.

### **Sak 3)** Håndball

**Info:** Ny leder, Lise Larsen. Mangler fortsatt kasserer. Det ser ut som det kan bli tre lag i år. To jentelag og ett guttelag. De holder også muligheten åpen for mixlag. Dette er veldig positivt for avdelingen. Vi krysser fingrene for at alle interesserte blir med.

### **Sak 4)** Klubbhuset

**Info:** Ingenting nytt om status på bruksendring.

En trimgjeng har ytret ønske om å bruke klubbhuset som treningsrom med sykler, tredemølle, osv.

Hoset, som viste interesse på våren, har ikke kontaktet Torbjørn Nyborg.

**Kommentarer:** Inviter de som har vist interesse og start en dialog. Det holder ikke å kjøpe inn utstyr, driftskostnader må betales og vi må ha inntekt på klubbhuset. Det kan



# IL Aasguten

Respekt  
Samhold  
Trivsel

være penger å hente både på Grilstad, Duun, banken, osv., men dette må de interesserte undersøke.

**Forslag:** Leder kaller inn til åpent møte der interesserte kan komme. Stig Rønning oppretter facebook-arrangement. Leder kontakter bedriftene i nærmiljøet for å undersøke om det er "økonomisk" interesse, dvs. om de er villig til å spytte inn penger.

**Vedtak:** Godkjent

## **Sak 5)** Anlegg (Kunstgress, løpebaner, toalettbygg)

**Info:** Søknad om kunstgressbane og løpebane må inn i løpet av høsten. Leder undersøker når søknaden må inn og kaller inn til møte med de aktuelle i forkant.

**Toalettbygg:** Papirene er ikke helt i orden, men det er like rundt hjørnet. Arbeidet starter umiddelbart etterpå. Arentz har vært rundt Skihytta og sett på mulighetene for uteområdet. Har sagt at det skal komme tegning med forslag. Leder har ikke hørt noe.

**Forslag:** Leder undersøker søknadsfrist og kaller inn til møte i forkant.

**Vedtak:** Godkjent.

## **Sak 6)** Idrettsskolen

**Info:** Friidrett tar ansvaret for idrettsskolen i år også. Det er et veldig godt likt tilbud og noe vi bare må fortsette med.

**Kommentarer:** Leder minner om at alle avdelingene må brukes inn i idrettsskolen for å avlaste så godt som mulig.

## **Sak 7)** Eventuelt

- a. Medlemsoversikt mangler fra flere avdelinger.

**Forslag:** Alle avdelinger skal ha sendt liste til kasserer innen 1. september.

**Vedtak:** Godkjent.

- b. Skiavdelingen ønsker å søke om lån om 30 000 NOK for å kjøpe ut snøscooter som ble kjøpt privat tidligere i år.

**Forslag:** Skiavdelingen får tillatelse til å søke om lån i IL Aasgutens navn for å kjøpe snøscooteren.

**Vedtak:** Godkjent.

- c. Forslag om å slå sammen Stokkvola næsten opp, som skulle vært tidligere i vår, med åpning av nybrua som Trimavdelingen har planer om å ha i høst.

**Forslag:** Trim og Friidrett snakker sammen og undersøker muligheten.

**Vedtak:** Godkjent.

- d. Parkering rundt klubbhuset

**Info:** Veldig mange biler parkerer rundt klubbhuset. Det er til tider umulig å komme inn til klubbhuset med bil, spesielt om man har med tilhenger.

**Kommentar:** Grilstad har leid parkeringsplassen ved grusbanen fra Fotballavdelingen og satt opp et telt der. Det bør undersøkes om de har alt på stell.

**Forslag:** Vi stenger av et område foran klubbhuset som gjør at det er umulig å parkere rett foran slik at det er mulig å komme inn til klubbhuset med bil og tilhenger.



# IL Aasguten

Respekt  
Samhold  
Trivsel

**Vedtak:** Godkjent.

- e. Franck Ude var i kontakt med Retura i vår. De kunne informere om at vi betaler for flere søppeldunker. Torbjørn Nyborg har blitt informert om at søppel bare blir hentet når vi ringer og ønsker det. Kasserer kan informere om at vi får to regninger fra Retura hver måned. Det er mulig vi betaler for mye.

**Forslag:** Kasserer undersøker hva vi faktisk betaler for. Leder kontakter barnehagen for å høre om de også betaler for renovering, eller om det er vi som betaler for det. Deretter kontakter han Retura for å avklare avtalen vi har i dag. Torbjørn Nyborg tar opp renovering med Coop Frosta for å høre om de kan ta en større andel av søppelet som havner rundt butikken. Vi har begge interesse av å holde området rent og ryddig. Det er spesielt et problem om sommeren da mye turister benytter benkene ved fotballbanen.

**Vedtak:** Godkjent.

- f. Norske Skog ligger som reklame på hjemmesiden til idrettslaget. De har ikke blitt kontaktet for å høre om de ønsker å betale for å ligge der.

**Forslag:** Kasserer kontakter Norske Skog for å høre om de ønsker å betale for å fortsatt være på hjemmesiden. Hvis ikke fjerner vi dem.

**Vedtak:** Godkjent.

## Oppgaveliste:

| Nr.   | Beskrivelse   | Ansvarlig                        | Frist                        |
|-------|---|----------------------------------|------------------------------|
| 13-2  | Undersøke Klubben Online med tanke på medlemskontingent   | Arbeidsutvalget                  | Neste hovedstyremøte         |
| 13-7  | Undersøke grunnlag for kostnader til løpebane rundt en eventuell kunstgressbane.  | Leder i Friidrett, Stig Rønning. | Møtet i kunstgressbanegruppa |
| 13-10 | Web-møte med redaktørene  | Web-master, Tron Vedul Tronstad  | ASAP                         |
| 13-13 | Tusenårssti – Rettslig ansvar og avklaringer  | Leder                            | Neste hovedstyremøte         |
| 13-14 | Kontakte de foreslåtte personene for å høre om de kan være i valgkomiteen   | Leder                            | Neste hovedstyremøte         |
| 13-15 | Kalle inn til åpent møte angående bruk av klubbhus. Viktig å få med de som er interessert i å opprette trimrom. Stig oppretter arrangement på facebook. | Leder + Stig Rønning             | ASAP                         |
| 13-16 | Kalle inn til møte i kunstgressbanegruppa.  | Leder                            | ASAP                         |
| 13-17 | Sende medlemsliste fra verveaksjon til kasserer.  | Alle avdelingene                 | 1. september 2013            |



# IL Aasguten

Respekt  
Samhold  
Trivsel

|       |  |                   |                      |
|-------|--|-------------------|----------------------|
| 13-18 | Undersøke renovasjonsavtale med Retura   | Kasserer og leder | Neste hovedstyremøte |
| 13-19 | Kontakte Norske Skog for å høre om de fortsatt ønsker å ha reklame på hjemmesiden vår. | Kasserer          | Neste hovedstyremøte |

Signaturer: